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Prvi vtisi

  

Moj letošnji prihod na prizorišče kongresa ICCF, ki je bil dan prej kot običajno, se je kar
obnesel. V miru sem si lahko ogledal mesto in bližnjo okolico in zbral prve vtise.

  

  

Prva stvar, ki je nisem ravno navajen, je pač geografskemu položaju in letnemu času primerno
dolg dan in kratka noč, ki traja le 4 ure (med 11. zvečer in 3. uro zjutraj). 

  

Sicer pa ima mesto okrog 40.000 prebivalcev, kar je primerljivo z našim Kranjem, vendar imam
močan občutek, da vse skupaj poteka veliko bolj mirno in sproščeno. V bližini je obala večjega
jezera, kjer bi pričakoval obilo dogajanja. Pa je vse le lepo urejeno, brez turistične infrastrukture.
Vse je zeleno, veliko dreves in travnatih površin, urejene stezice in klopi za počitek, kot bi šlo za
ogromen park. Človek dobi vtis, da je okolica pravi raj za življenje v miru,  meditaciji in sožitju z
naravo. Ni čudno, da si je Jan Sibelius izbral ravno ta kraj za svoje bivanje in ustvarjanje. Tudi
dopisni šahisti, ki se za poteze najraje odločajo med sprehodom v naravo, bi tukaj našli
pravšnje kotičke za svoje početje. Kakšna razlika glede na kraje, kjer je že vsaka mlaka
turistična destinacija in polna vrveža. 
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Sicer pa sem imel že veliko priložnosti za pogovore z ostalimi delegati in funkcionarji. Komisarju
za pravila sem (ponovno) razložil "slovenski" pogled na pravilo "20 dni", po pogovoru lahko
samo rečem, da smo mi takorekoč edini, ki nam to ni všeč in da ni nobenih izgledov za
skorajšnje spremembe.

  

Z "rating" komisarjem sem govoril o novi formuli in mu tudi pojasnil naše pomisleke in naletel na
zelo hitro razumevanje bistva problema. O tem bomo imeli priložnost dodatno razpravljati v
posebni delovni skupini.

  

V zakulisju poteka veliko lobiranja za jutrišnje glasove. Kandidata za novega predsednika sta
dosedanji Eric Ruch (FRA) in Tunc Hamarat (AVS). Obetajo se neverjetno zanimive volitve.

  

Nocoj je na vrsti takoimenovani "Welcome Party", jutri pa uradni začetek kongresa. Dopoldne
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bo tudi že podelitev priznanj za posebne dosežke, med njimi tudi za naslov 24. svetovnega
prvaka.

  

{jcomments on} 

 3 / 3


